
Östermalm stadsdelsnämnd
Socialtjänstavdelningen

Protokoll
Sida 1 (4)

2019-11-02

Protokoll Rådet för funktionshinder

Närvarande:
Jan Delvert (Personskadeförbundet RTP). 
Carina Björklund (Riksförbundet för social och mental hälsa- 
RSMH)
Anita Runesved (Föreningen Hjärtlung)
Lena Rösell (Synskadades Riksförbund Stockholms stad)
Karina Axe (Intresseföreningen för personer med schizofreni och 
liknande psykoser - IFS)

Förhindrad
Christina Barthlow ( DHR Delaktighet - Handlingskraft - 
Rörelsefrihet)
Kirsi Leijonmarck (Reumatikerföreningen Stockholm)

Adjungerad
Ledamöter från pensionärsrådet:
Yvonne Wendt, ordförande nämndens pensionärsråd (SPF)
Margareta Thörnblom (SPF)
Ulla Lindqvist (PRO)

Tjänstemän
Christina Pettersson, verksamhetsutvecklare socialtjänst, sekreterare
Jan Rönnberg, avdelningschef socialtjänstavdelningen
Cecilia Werge, verksamhetsutvecklare äldreomsorgen

Tid och plats
2019-10-31,
Östermalms stadsdelsförvaltning, lokal Femman

Protokollet justerades 
elektroniskt 2019-11-06.

Jan Delvert, ordförande Karina Axe, vice ordförande
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1. Sammanträdet öppnas
Ordförande Jan Delvert öppnar mötet och hälsar alla 
välkomna.

2. Godkännande av dagordningen 
Dagordningen godkändes.

3. Utseende av protokolljusterare
Karina Axe utsågs att jämte ordförande justera protokollet. 
Sista justeringsdag beslutas till onsdag den 6:e november.

4. Föregående protokoll 2019-08-29
Rådet godkände protokollet. 

5. Gemensamma frågor med Pensionärsrådet    
a. Finns behov av gemensamma träffar med föredragande från 

förvaltningen? T ex angående övergångsrutiner inom 
socialpsykiatrin vid 65 års ålder ?
Svar: Pensionärsrådet har inte fått in några sådana ärenden 
och behöver inte ha en särskild träff för ämnet.

b. Hur säkerställa kompetensen hos biståndshandläggare, t ex 
att kunna informera om rättigheter och möjligheter att 
erhålla ledsagning eller andra hjälpinsatser? Frågan 
aktualiseras gm Lena Rösell, som refererar till egna mindre 
goda erfarenheter.
Svar: Pensionärsrådet har nära och återkommande kontakt 
med biståndshandläggaren. Yvonne Wendt informerar om 
”Trygg hemgång” och förvaltningens arbetssätt. Är man inte 
nöjd med sin biståndshandläggare kan man kontakta 
biträdande enhetschef. Margareta Törnblom tipsar om att ta 
hjälp av anhörig eller vän inför och vid möten med 
biståndshandläggare. Församlingarna har väntjänster och 
Röda korset likaså.

c. Beredskap och KRIS: Jan Delvert lyfte frågan om ansvar vid 
beredskap och kris.
Svar: Yvonne Wendt hänvisade till ”När kriget kommer”.  
Inom området beredskap och kris planerar Pensionärsrådet att 
agera i samband med sjukhusavtalets konsekvenser och 
kommer att hålla funktionhindersrådet underrättad. 

d. Frågan om alternativa utegym och anpassning av befintliga 
Svar: Yvonne Wendt berättade att det inte har gått att få upp 
särskild skylt vid utegymet vid Tessinparken. Det har dock 
funnits instruktör för gymet hela sommaren. 
Funktionhindersrådet tar frågan om anpassade gym, vidare i 
samband vid VP.
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e. Skrivelse till Trafiknämnden från fyra pensionärsråd
Ulla Lindqvist informerar att hon sitter med i en trafikgrupp 
för innerstaden, som satte samman skrivelsen. De mottog svar 
från trafikförvaltningarna som upplevdes otillräcklig. 
Pensionärsrådet efterfrågar funktionhindersrådets stöd och 
medhjälp med en ny skrivelse.
Rådet beslutar att medverka vid framtida skrivelser i ärendet 
som sätts samman av pensionärsrådet.
                

6. Information från stadsdelsförvaltningen
a/Ansökan om föreningsbidrag 
Information om ansökan om föreningsbidrag har tidigare 
skickats ut till rådet. Föreningsbidrag hanteras av Alice 
Ring.

b/Förvaltningens deltagande i Trafikkontorets avtals- 
upphandling av insiktsutbildningar
Christina Pettersson informerar att förvaltningen är med i 
avtalsupphandlingen och önskar medverka särskilt utifrån 
behovet av anpassningar inom kognition/ kommunikation 
och perceptionsområden. 

c/ Information om budgeten
Rådet får ta del av förslag till budget rörande 
stadsdelsnämndernas uppdrag.

7. Motioner
a/ Inrättande av tryggt mottagande inom socialpsykiatrin 
Den som har synpunkter kan skicka dessa till Jan Delvert.
b/ Hedersbelöning inom Daglig verksamhet                       
Jan Delvert informerar om att KS´s FH-råd ställt sig positiva 
till motionen.  

8. Remisser
a/ Objekt- och anhöriganställningar inom ledsagarservice 
 och avlösarservice . 
Christina Pettersson gick igenom det planerade arbetet med 
remissvaret och rådet återkommer med samlade synpunkter 
nästkommande möte. 

9. Inbjudan från HSO 11/11  
Jan Delvert informerar om lansering av HSO:s nya namn. 
Information och inbjudan har skickats ut tidigare. Nu blir 
det nya namnet ”Funktionsrätt Stockholms stad”. 
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10. Tematräff 26/11 för ledamöter i stadens FH-råd
a. Info om översynen av FH-råden. Veronica Wolgast 
kommer att informera om det pågående arbetet. I inbjudan 
beskrivs vilka områden som utreds. Christina Pettersson ber 
de ledamöter som kommer att gå på SLK:s tematräff, ska 
meddela henne om detta som underlag för arvodering. 
b. Pia Ehnhage kommer att dra stadens budget och 
information om detta skickades ut i samband med kallelsen 
till detta möte. 

11. Inbjudan till info 20/11 om stadsdelens budget 2020
Inbjudan har skickats ut tidigare. Förvaltningens 
kvalitetschef kommer att dra förslag till budget 2020 samt 
dess förutsättningar. Dragningen protokollförs ej.

12. Träff med nämnden 28/11
Rådet beslutade att ta fram frågor och diskussionsunderlag 
näst möte.

13. Genomgång av bevakningslistan 
Reviderad lista bilägges protokollet

14. Övriga frågor
Inga övriga frågor har anmälts.

15. Nästa möte
Nästa möte är den 14:e november. Information om lokal 
skickas ut i samband med kallelsen då det är oklart.

16. Mötets avslutande 
Mötet avslutades.
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